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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2019-11-26 § 17      

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 26 november 2019 kl. 17:30 – 17:44 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 2 december 2019 §§ 1-6, 11, 13-17 

Tisdagen den 26 november omedelbar justering av §§ 7-10 

& 12   

 

 

  

Johan Fälldin                                                                  Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V), vice ordföranden   

                 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) §§ 1-15 & 17 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V) för Vakant (V)  

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

 

 
Ersättare: 

Mikael Sundin (M) 

Camilla Bergman (L)                                                      

Michaela Kotschack Thurn (MP) §§ 1-15 & 17 

Elin Larsson (C)                                                                                                                                                                                                         

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S)                                                                                                                                                                                                                                                

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg, 

nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld samt 

personalföreträdare Linda Runcrantz och Hans Eriksson. 
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Övrigt 
På idrottsnämnden sammanträden den 29 oktober ställde 
ledamot Alexander Ojanne (S) frågan till majoriteten om 
Vårbergs IP som inte finns med i investeringsbudgeten för 2020. 
Ordföranden Johan Fälldin (C) svarar att detta är framflyttat till 
2021 och anledningen till det beror på den dialog som först med 
idrottsförbundet och prioriteringar har valts utifrån det. Dock 
kommer fotbollsplanerna vid Vårbergs IP inte att förskjutas. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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